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Z A P I S N I K 

XVII. sjednice Komisije za petanku HBS-a, 

održane u prostoriju Udruge umirovljenika u Šibeniku – PK Krešimir grada, 

dana 11. ožujka 2025.g. 

 

Sjednica na koju su pozvani putem e-maila i WhatsApp grupe članovi Komisije i 

predsjednici/predstavnici klubova, Izbornik reprezentacije te Povjerenik za suđenje, započela je u 

19.00 sati.  

Prisutni članovi Komisije:  

Grozdana Juričev Šprljan - predsjednica,  Branimir Opačak i Snežana Žaja– PK Šibenik, Mate Žurić – 

PK Vinske mušice,  Zoran Mijat – PK Tribunj. 

Izostali članovi Komisije: Ozren Mandić – PK Dalmatino, Vesna Bošnjak - BK Solaris, Albert 

Čobanović – PK Krčić, koji su opravdali izostanak, dok je PK Krčić kontaktiran po predsjednici kluba 

Zlati Požgain koja je izrazila suglasnost s zaključkom Komisije. 

Prisutni predstavnici klubova:  

Ramiz Mujkanović-PK Krešimirova Grada, Lidija Bulat, Ante Šprljan – PK Vodice,  Aras Željko - BK 

Solaris,  Milan Gnjidić – PK Dalmatino, Nikica Babac – PK Tribunj, naknadno vezano za temu sudaca, 

pristupili su 

Povjerenik za suđenje Dragan Bukić i sudac Edin Ljevaković. 

 

Sjednicu je otvorila predsjednica Komisije, pozdravila sve prisutne te sukladno upućenom Pozivu kojim 

su svi pozvani, uz konstataciju da postoji kvorum, suviše toga Zlata Požgain kontaktirana telefonskim 

putem i upoznata sa dnevnim redom, se izjasnila da je suglasna što se tiče Županijske lige, da se ista 

svakako nastavi,  pa se krenulo procedurom  i predloženi: 

Dnevni red: 

1.      Potvrđivanje zapisnika prethodne sjednice Komisije od 22.01.2025..g. 

2.      Liga - održavanje Županijske lige 

3.    Kandidature domaćina-organizatora za PPH u 2025.g. 

4.      R a z n o (poštivanje pravila petanka igre, ponašanje svih sudionika od igrača, voditelja, 

sudaca i dr.) 

 

 

Prijedlozi/zaključci po dnevnom redu 

Ad.1. Potvrđivanje Zapisnika s XVI. sjednice Komisije održane 22.01.2025.g. 

Prisutni članovi Komisije bez primjedbi su prihvatili Zapisnik s XVI. sjednice Komisije održane dana 

22. siječnja 2025.g. 

 

Ad.2. Liga - održavanje Županijske lige 

Predsjednica je sazvala sastanak budući na samom početku liga natjecanja, odnosno kod Županijske 

lige, 2. kola, PK Šibenik i PK Dalmtino su izjavili da neće sudjelovati u Županijskoj ligi iako je na 

prethodnoj sjednici Komisije bilo usuglašeno da u Županijsku ligu za 2025.g. sudjeluju 5 klubova. 

Konstatirala je da PK Šibenik uvidom u registraciju igrača za 2025.g., je za PK Šibenik registrirano 18 

igrača, što je sasvim dovoljan broj za sudjelovanje u obje lige. 

Također i za PK Dalmatino je uvidom u registraciju igrača za 2025.g., je za PK Dalmatino registrirano 

25 igrača, što je također, više nego dovoljno za sudjelovanje u obje lige. 

Slijedom navedenog pozvani su navedeni klubovi da se izjasne zbog čega su promijenili odluku i ne 

žele više sudjelovati u Županijskoj ligi iako su prijavili više nego dovoljan broj registriranih igrača za 

2025.g., čime su prekršili dogovor i zaključak Komisije s prethodne sjednice. 

 

U ime PK Šibenika, predsjednik Branimir Opačak je kratko obrazložio odluku svog kluba na način da 

je iskazao kako je Upravni odbor kluba donio takvu Odluku kako je naveo „zbog nedostatka  igrača 

koji jesu registrirani ali nisu u mogućnosti uvijek igrati“. 

U ime PK Dalmatina, predsjednik Milan Gnjidić je također kratko obrazložio identičnu situaciju kao i 

PK Šibenik, navodeći potpuno isto. 
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Predsjednica se kratko osvrnula na dane iskaze predsjednika klubova, komentirajući da su klubovi 

neozbiljni i da nisu odgovorno pripremili svoje klubove za sezonu 2025.g., međutim u nastavku, uz 

konzultaciju Sportske komisije, predlaže da se Županijska liga nastavi igrati „četverokružno“ s ostala 

tri kluba, Vodice, Krčić i Krešimirova grada, navodeći da će takav način proizvesti više troškova 

klubovima ali smatrajući da je i to bolje nego da se Županijska ne igra. 

 

U odnosu na predloženo dala je riječ voditelju PK Vodica, Anti Šprljanu da objasni sistem igre 

četverokružno, te daje na raspravu iznesen prijedlog. 

Nakon kratkog razmatranja potvrđen je nedostatak propozicija za Županijsku ligu koja bi uredila 

ponašanja sudionika te lige, te predlaže da klubovi u ovoj tekućoj godini dostave prijedloge 

propozicija za Županijsku ligu koja bi se onda mogla pripremiti za slijedeću natjecateljsku sezonu, 

stoga je utvrđen: 

Zaključak-Jednoglasno usvojen- Županijska liga se nastavlja s preostala tri kluba, PK Vodice, PK 

Krešimirova grada i PK Krčić po sistemu četverokružno u 12 kola, te će se odmah napraviti 

raspored klubova kako bi se Županijska liga mogla nesmetano nastaviti. 

 

-Kubovi se pozivaju u ovoj godini Komisiji dostaviti prijedloge propozicija Županijske lige za 

slijedeću natjecateljsku sezonu u pisanom obliku.  

 

 

Ad.3.  Kandidature  domaćina-organizatora za PPH u 2025.g. 

Sukladno ad.3. točki, predsjednica je pozvala klubove da istaknu kandidature za domaćina - organizatora  

održavanja jednog od sada, osam PPH u 2025.g., koja prvenstva će se održavati u organizaciji na 

terenima domaćina,  a u nedostatku terena ista će se održavati u Petanka centru na Vidicima. 

Klubovi su se suglasili prihvatiti domaćinstva izvučena ždrijebom, nakon čega su, sukladno kalendaru  

za 2025.g. određeni domaćini kronološkim redom :  

 
 

PETANKA PRVENSTVO    HRVATSKE 

 

  

DATUM ODRŽAVANJA 

 

KLUB ORGANIZATOR 

1.PRECIZNO IZBIJANJE – ŽENE 23.08.2025. PK VODICE - VODICE 

2.PRECIZNO IZBIJANJE – MUŠKI   24.08.2025. PK TRIBUNJ - TRIBUNJ 

3. DVOJKE – ŽENE   30.08.2025. PK DALMATINO - ŠIBENIK 

4. DVOJKE – MUŠKI   31.08.2025. PK VINSKE MUŠICE - ŠIBENIK 

5. POJEDINAČNO – ŽENE 27.09.2025. BK SOLARIS 2015 - ŠIBENIK 

6. POJEDINAČNO – MUŠKI 28.09.2025. PK KRČIĆ - KNIN 

7. DVOJKE - MIX 18-19.10.2025. PK ŠIBENIK - ŠIBENIK 

8. TROJKE – MIX 15-16.11.2025. PK KREŠIMIROVA GRADA ŠIBENIK 

 

Zaključak: klubovi su jednoglasno prihvatili svoje kandidature za PPH u 2025.g. koji prijedlog  

će se proslijediti Uredu HNS-a, na prihvaćanje IO, uz prijedlog sufinanciranja kao i do sada. 

 

 

Ad.4. R a z n o (poštivanje pravila petanka igre, ponašanje svih sudionika od igrača, voditelja, 

sudaca i dr.) 

 

-a) Ponašanje sudionika u natjecanju - Predsjednica je dala riječ Povjereniku sudaca, Draganu Bukiću 

budući su inicirali sastanak s klubovima i njihovim voditeljima radi ponašanja svih sudionika, od igrača, 

voditelja klubova i konačno do sudaca koji su određenim ponašanjem sudionika ometani u suđenju 

kojim provode pravila petanka igre. 

 

Povjerenik Dragan Bukić iznio je viđenje sudaca o ponašanju pojedinaca koji svojim ponašanjem 

izazivaju prijepore i nepoštivanje pravila petanka igre, a onda time utječu i na odluke sudaca, čime se 

izazivaju sporna ponašanja i moguće eskalacije u ponašanju koje je svakako potrebno izbjeći, sve to je 

razlog da se pred Komisijom još jednom potvrde obvezna ponašanja svih sudionika u petanka 

natjecanju, kako igrača, voditelja tako i sudaca, posebno u odnosu na položaje igrača, šetanje voditelja, 

dovikivanje i navođenje igrača te nepropisno pozicioniranje igrača koji trenutno ne igraju, propisno 



3 
 

osigurati klupe za rezervne igrače,  također osigurati prostor za igru kako bi publika bila na propisanoj 

udaljenosti, sve u skladu s odredbama pravila petanka igre koje nas na to i obvezuju.  

 

Izlaganjem Povjerenika sudaca otvorila se rasprava, a predsjednica je još jednom podsjetila na odredbe 

članka 17. međunarodnih pravila petanka igre koja su vrlo jasna i ovog trenutka čitaju se ispred svih 

prisutnih. 
„Članak 17. Ponašanje igrača i gledatelja tijekom utakmice  

U trenutku kada igrač stane u krug i priprema se za odigravanje boće, igrači i gledatelji moraju biti potpuno tihi. Protivnik 

ne smije hodati, gestikulirati ili na drugi način ometati igrača koji se priprema. U prostoru između kruga i bulina smiju biti 

samo suigrači. Protivnički igrači moraju biti iza bulina ili igrača koji baca, a u oba slučaja jedan pored drugog, ovisno o 

smjeru igre, te moraju biti najmanje 2 metra udaljeni od igrača ili bulina. Igrače koji se ne pridržavaju ovih pravila, i uporni 

su u prekršaju, sudac će opomenuti, a nakon opomene sudac će ih isključiti iz natjecanja.“ 

 

Zaključak: jednoglasno se potvrđuje poštivanje navedenog članka kao i svih pravila petanka igre 

te se iskazuje prihvaćanje odluka sudaca, kao i sankcije koje proizlaze iz tih odluka u sportskom 

duhu i fair play-u. 

 

-b) Nastup na SP u Rimu : Pod točkom razno za riječ se javio predsjednik PK Dalamtina, g. Milan 

Gnjidić s upitom nastupa na SP u Rimu u rujnu 2025.g., ističući da nastup hrvatske petanke nije moguć 

na svjetskom prvenstvu budući nije nastupala na europskom prvenstvu, te ga interesira postoji li 

mogućnost nastupa petanke na evropskom prvenstvu. 

 

Na upit predsjednica je odgovorila da zaista na SP postoje kvote učesnika sa svakog kontinenta koje 

određuje nadležno tijelo, te da ovisno od situacije, po potrebi koriste filter od 48 učesnika, ali da postoji 

i mogućnost direktnog poziva sve ovisno o broju učesnika, te da je upravo uputila upit vezano s 

učestvovanjem na evropskom ili svjetskom prvenstvu petanke, stoga čim dobije odgovor isti će biti 

proslijeđen Klubovima. 

Ujedno dodaje da se određena natjecanja  inače održavaju redoslijedom po parnim i neparnim godinama, 

a ove godine je evropsko natjecanje u Španjolskoj: trojka, precizno i veterani, u mjesecu srpnju te 

Evropski kup državnih prvaka u studenom mjesecu. 

Zaključak: po dobivenim informacijama od Ureda HBS, iste će se proslijediti klubovima kako bi 

se mogao dati naputak za plan aktivnosti reprezentacije Izborniku. 

 

-c) Satnica održavanja liga utakmica : Na upit predsjednika kluba Vinske Mušice, Mate Žurića o 

satnici početka utakmica jednoglasno se zaključilo da će do daljnjega utakmice startati s 

početkom u 14 h. 

 

-d) Dostava službenih izvješća s utakmice Povjereniku lige: Predsjednik kluba Vinske Mušice, Mate 

Žurić je izvijestio prisutne o svom razgovoru s Povjerenikom lige, Hrvojem Ostojićem o načinu  dostave 

službenih Izvješća, kako bi se sva Izvješća mogla dostavljati odjednom na kraju lige iz financijskog 

razloga za klubove i zbog  ekonomičnosti, pa predlaže Komisiji da i službeno utvrdi takav način dostave. 

Zaključak: jednoglasno se prihvaća prijedlog te će predsjednika Komisije utvrditi način dostave 

s Povjerenikom lige, Hrvojem Ostojićem i o učinjenom izvijestiti Komisiju. 

 

Iscrpljenim dnevnim redom sjednica  je završila u 20,30 sati. 

 

 

                  Zapisničar                                                                                          Predsjednica Komisije 

          Marica Dlaka-Vlajković                                                                           Grozdana Juričev Šprljan 

 

 


